
 

 

 

Supermarket & NBLC Agency  

This is a very profitable business opportunity for sale that specializes in grocery products. This business was 

founded in 1953, and now offers close to 60 years of dedicated services to its community and is very  well known by 

the people of the area. Located in the northeast of New Brunswick, this business offers various services to its 

customers and represents a fantastic opportunity for the new investor.  

This business specializes in grocery products, fruits & vegetables,  has a meat department, a pastry & bread 

department, prepared meals and has a liquor store with the NBLC. They have many employees whom can work in 

different departments.  

This business is well known by the people of the area because they provide products to the local activities and help 

to raise funds for the youth of the area.  The building is 6,586 sq. ft. and the site area is of 43,894 sq. ft.  

This business is open 7 days a week.  Please contact us for additional information. 

Supermarché et Agence de Alcool NB 

Fondée en 1953, cette entreprise offre des services de qualité à sa communauté depuis maintenant près de 60 ans et 

est maintenant bien reconnue par les habitants de la région. Il s’agit d’une entreprise très profitable spécialisée dans 

les produits d’épicerie. Située dans le nord-est du Nouveau-Brunswick, cette entreprise offre différents services à ses 

clients et représente une excellente opportunité pour un nouvel investisseur.  

Cette entreprise se spécialise dans l’alimentation, avec un département de fruits et légumes, département des 

viandes, pâtisserie, mets préparés ainsi qu’une franchise d’Alcool NB. Ils possèdent plusieurs employés qui sont 

capables de travailler dans plusieurs départements. 

Cette entreprise est très bien reconnue par les gens de la région, particulièrement parce que c’est l’épicerie la plus 

près de cette région, mais aussi parce qu’elle fournit des produits aux événements locaux et qu’elle participe aux 

collectes de fonds pour les jeunes de la région. L’édifice a une superficie de 6,586 p
2
 et le terrain une superficie de 

43,894 p
2
.  Cette entreprise est ouverte 7 jours par semaine. 

N’hésitez pas à communiquer avec nous pour de plus amples informations. 

Asking Price /Prix demandé : $895,000 

Included in the asking Price/Inclus dans le prix demandé: Land, building, Inventory, Machinery & 

Equipment, Goodwill / Terrain, édifice, inventaire, machinerie et equipement et achalandage. 

Building Size: 6,586 sq.ft./pi
2
.    Site Area: 43,894 sq.ft/pi

2 

Revenus /Income: $2,473,907    Cash Flow/ Fonds de roulement: $117,756 
Monthly Payroll / Paie mensuelle: $14,843  Inventory/Inventaire: $210,000 
Year Acquires/Année d'acquisition : 2010  Year Established/ Année établie: 1953. 
Full-Time Employees/Employés à temps plein: 7   Part-Time Employees/Employés à temps partiel: 4 

Reason for Sale/ Raison de la vente: L'un des propriétaire a accepté une promotion pour une nouvelle carrière et 

ne peut conserver l' entreprise./One of the current owners has accepted a promotion for a new career and cannot 

continue to operated the business. 


